
La Generalitat busca el consens en el cas de la planta de

Sant Jaume

Partidaris i detractors del projecte del Consell de la Garrotxa es trobaran

la setmana que ve a Barcelona per concretar on es construiria

l'equipament

La reuni坦 de la setmana passada al Parlament, d'on

va sor tir la proposta de la pr嘆xima trobada. Foto:

JUANMA RAMOS.

Les par ts implicades en el projecte de la planta de tractament de

residus de la Garrotxa, que est� previst que es construeixi a Sant

Jaume de Llierca, es reuniran dimecres de la setmana que ve al

Parlament.

La trobada, que convocar� l'Ag�ncia de Residus de Catalunya

(ARC) de la Generalitat i que ser� fruit de la reuni� que el dia 29 van

tenir a la cambra catalana representants del municipi i diputats de

JpS� i la CUP, t� com a objectiu desbloquejar la situaci� en qu� es

troba el projecte: d'una banda, l'ARC i el Consell Comarcal de la

Garrotxa, que n'�s el promotor, defensen l'equipament; i de l'altra,

l'Ajuntament de Sant Jaume i una associaci� de ve�ns hi estan en contra. En la reuni� de la setmana que ve hi

par ticiparan l'Ajuntament (govern i oposici�), el Consell Comarcal de la Garrotxa, diputats de JxS� i la CUP,

directius de l'ARC i, probablement, representants de l'associaci� de ve�ns contr�ria a la planta.

Dins d'aquests dos blocs enfrontats, per�, hi ha difer�ncies. Mentre que l'ens comarcal vol fer la planta en uns

terrenys r�stics, can Coma de Baix (ja n'ha aprovat el pla especial), en el conveni per al seu f inan�ament el

govern no concreta on s'executar� el projecte. D'altra banda, els dos grups del consistori (CDC, al govern, i

JpSJ-AM, a l'oposici�) han consensuat que faran un front com� per evitar que s'executi el pla especial, al mateix

temps que l'Ajuntament mant� el recurs al contenci�s administratiu presentat el 2014 contra el pla especial.

L'associaci� ve�nal, en canvi, no vol la planta ni a Sant Jaume ni en cap altre lloc de la comarca, ja que considera

que �s innecess�ria tenint en compte ÐassenyalenÐ que les deixalles garrotxines es podrien tractar a les

plantes de comarques ve�nes, com ara a la d'Or�s (Osona). L'alternativa a can Coma de Baix proposada des

d'alguns sectors �s el pol�gon industrial del Pla de Politger, situat molt a la vora d'aquella f inca. Si f inalment

l'Ajuntament i la Generalitat pacten que la planta es faci al pol�gon industrial, aleshores l'associaci� demanar�

una consulta ciutadana perqu� siguin els ve�ns els que tinguin l'�ltima paraula.
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